
ÖRBY HEM&SKOLAFÖRENING
- MÖTESPROTOKOLL -

Datum: 1999-11-09
Tid: 19.00-21.00
Plats: Vulkanen

Närvarande: Anna-Greta Lind – rektor
Lennart Nilsson – ordförande
Ann Malmenholt – protokollförare
Lena Brovall
Berith Lindwall
Elisabeth Svenberg
Lars-Eric Höjenfeldt
Mats Dahlström
Kaj Welin

1. Information från skolan
Lennart hälsade rektor Anna-Greta Lind särskilt välkommen till mötet.
Skolan kan uppvisa balans i budgeten och ett överskott för detta kvartal.  Information om neddragningar
under nästa år hade skolan inte fatt specificerat från staden än, men risken finns naturligtvis att även vår
skola berörs igen av den fördellningsnyckel som ligger i Stadshuset för vår stadsdel som är felaktig.
Trots höstens besparingskrav, då skolan inte fått investera i inventarier, har det kunnats köpas in
läromedel - skönlitteratur - pedagogiskt material.
Angående de 2 vakanser som finns pga kommande mamma ledigheter kunde rektor informera att det
fanns 20 behöriga sökande till tjänsterna.
En speciallärare söks också sedan en tid, ansökningstiden för denna tjänst går ut 30/11.
Skolgårdsupprustningen fortsätter att dra ut på tiden.  Den utlovade tidsplanen där sommarlovet år 2000
är datumet ifrågasätts igen av staden.  Anna-Greta har markerat sin ståndpunkt både mot stadens och
SISAB's representanter.
Vidare kunde rektorn berätta om nytt projekt Örbyskolan är med i.  "Utveckla mål- och
resultatstyrning i grundskolan” heter det och fokuserar på fortbildning och förbättringar i läsutveckling.
Man vill komma åt mätbara kunskaper och skall sedan kunna rapportera in förbättringar.  Projektet
löper under 2-3 år.  Personalen skall erbjudas 2 halvdagskurser i LUS.
Ett till projekt nämnde Anna-Greta.  Detta handlar om organisationsutveckling i arbetsenheter -
enhetsgrupper.
Efter 1 timmes kompakt information tackade Anna-Greta för sig.

2.Utscende av kassör
Mats Dahlström utsågs till kassör.

3.Föregående protokoll
Ann Malmenholt kan inte åta sig sekreterarposten och föreslog därför att denna uppgift kunde delas av
alla.  Vid varje möte kommer nu mötessekreterare att utses och det lättaste är att göra detta i alfabetisk
ordning.  Det innebär att Bengt Modigh finns vid pennan under nästa möte den 15/12.



4.Förvaltningsrådet
Det var inget speciellt ämne representanterna skulle ha med sig denna gång.

5.Elevrådet
Elisabeth Svenberg skulle gå.  Förfrågan om ett torkskåp som kommit in till oss bordlades till
senare.

6.lnbjudningar
Inbjudan till Hem&Skolas Stockholmsdistriktets årsmöte på Aston Hotell hade Lennart i sin
hand.  Lennart skulle försöka gå på det.

7.Elevkatalogen
Alla har nu fått sin nya katalog.  Som vanligt väldigt uppskattat!

8.Höstmarknaden
En tapper skara medhjälpare bestående av Lennart, Ann, Elisabeth, Lars-Eric och Bengt
bestämde träff till söndag kl. 9.00 i Sjöängsskolans matsal.

9.Övrigt
Berith tog upp en förfrågan från 5B angående en hyresreduktion med 250 SEK på lokalhyran av
ungdomsgården.
5B hade ordnat disco för alla 5:oma.
Vi beslöt att inte tillskjuta några pengar.

10.Nästa möte
Lennart avslutade mötet och påminde om årets sista styrelsemöte som är den 15 december
1999, som vanligt 19.00 på Vulkanen.

Protokollförare: Justeras:

Am Malmenholt                          Lennart Nilsson


